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Írásbeli kérdés !

Dr. Schmitt Pál
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Hány embert vett át a Rendőrség a Fidesz biztonsági igazgatóságától? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóértesülések szerint Orbán Viktor miniszterelnökké választása után is ragaszkodott hozzá ,
hogy továbbra is a Fidesz elnöki stábjának biztonsági emberei lássák el személyes védelmét .
Ehhez szükséges volt, hogy e személyek a Köztársasági Orezred munkatársaként a Rend őrség
állományába kerüljenek.

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy helytállóak-e azok a sajtóértesülések, miszerint a
Rendőrség a Fidesz biztonsági igazgatóságának több munkatársát állományba vette az Orbán -
kormány megalakulását követően? Ha történt ilyen állományba vétel, akkor az hány személy t
érintett? Összességében növekedett-e a Köztársasági Őrezred létszáma az Orbán-kormán y
megalakulását követően, és ha igen mennyivel ?

A választ írásban kérem.

Budapest, 2010 . július

Tisztelettel :

dr. Harangozó Tamá s
országgyűlési képviselő
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